
Rechter beveelt Bill Gates om terecht
te staan voor het ‘vermoorden van
miljoenen’ via mRNA-prikken
oktober 23, 2024

A l tientallen jaren pleegt Bill Gates in het volle
zicht misdaden – hij voert experimenten uit op
kwetsbare kinderen in Afrika en India, hij is het

brein achter een wereldwijde uitrol van vaccins die
gekoppeld zijn aan miljoenen doden, en dat alles terwijl
hij een angstaanjagende agenda nastreeft die geworteld
is in eugenetica en ontvolking.

Hoe is het hem gelukt om hier zo lang mee weg te komen? schrijft
Baxter Dmitry.

Hij is de belangrijkste financier van wereldwijde gezondheidsorganisaties,
waardoor hij vrij spel heeft om te doen wat hij wil. Hij financiert de
mainstream media, zodat die nooit negatief over hem berichten. En hij zit
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aan de top van globalistische instellingen zoals het WEF en vormt nauwe
allianties met andere machtige leden van de cabal.

Maar nu heeft een dappere rechter in Nederland Bill Gates bevolen
terecht te staan – en Gates is doodsbang. Hoe weten we dat?

Omdat Gates de rechter smeekte om de zaak te seponeren, met het
argument dat als hij in Nederland berecht wordt, er een
“besmettingseffect” – zijn woorden – zal optreden en de rest van de
wereld zal eisen dat hij berecht wordt voor misdaden tegen de mensheid.

Gates, het psychopathische globalistische meesterbrein, houdt zich al
tientallen jaren schuil in het verborgene en maakt overuren om de
eugenetica- en ontvolkingsagenda te bevorderen die hij heeft geërfd van
zijn vader, Bill Gates Sr, die zitting had in het bestuur van Planned
Parenthood.

Dit is de man die eigenaar is van een muggenfabriek in Colombia en die
zijn trots en vreugde regelmatig dumpt in Amerikaanse bevolkingscentra
en vervolgens de mainstream media opdracht geeft om te liegen over
zijn rol in de uitbraak van exotische ziekten op dezelfde locaties waar zijn
muggen zijn ingezet.

  Zijn de media en de medische wereld medeplichtig aan

moord?

Bill Gates denkt misschien dat hij onaantastbaar is, maar zijn tijd raakt
op. In de VS heeft Robert F. Kennedy Jr. het zijn missie gemaakt om de
misdaden van de globalistische elite bloot te leggen, met Bill Gates
bovenaan zijn lijst. En als Trump in november wint, zal RFK Jr. eindelijk
de macht hebben om Gates neer te halen als nooit tevoren.
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Maar de problemen van Gates zijn al begonnen. Tijdens een recente reis
naar Londen, Engeland, kreeg hij een glimp te zien van de groeiende
woede tegen hem, toen menigtes overal waar hij kwam zijn arrestatie
eisten voor misdaden tegen de menselijkheid.

Ondertussen staan in Nederland de mensen in de rechtszalen tegen hem
op en eisen dat hij voor de rechter verschijnt omdat hij hun gezondheid
heeft vernietigd met frauduleuze mRNA-vaccins die zijn toegediend als
onderdeel van de Grote Reset.

De Nederlandse advocaat Arno Van Kessel vertegenwoordigt de
slachtoffers van Gates’ vaccins en hij wijst erop dat de Nederlandse
regering min of meer heeft bekend dat de COVID pandemie een militaire
psyop was met massale vormingspsychoses om het narratief te
beheersen en het gedrag van het publiek te beïnvloeden.

Dde psyop over het manipuleren van feiten en het misleiden van het
publiek om de “voorkeurswerkelijkheid” van Bill Gates en de mondiale
elite te verspreiden.

De misleiding van het Nederlandse publiek wordt nu onderzocht door een
rechtbank en Bill Gates is bevolen om te verschijnen en zich te
verdedigen tegen de beschuldigingen van twee personen die
gevaccineerd zijn met COVID en die beweren dat Gates hen misleid heeft
en hun gezondheid vernietigd heeft.

  Bill Gates dringt er bij alle zwangere vrouwen in Afrika op aan

om zijn nieuwe mysterie 'Micronutriënten' te slikken

Gates is doodsbang voor de mogelijke gevolgen als een rechtbank in de
Europese Unie hem schuldig acht en zijn ergste angsten zijn deze week
werkelijkheid geworden. De rechter heeft hem in het ongelijk gesteld en
hem bevolen persoonlijk te verschijnen.
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Het zijn niet alleen de Britten en de Europeanen die in opstand komen
tegen Gates. Het gebeurt over de hele wereld. Het is bekend geworden
en overal waar hij komt, zijn de mensen aanwezig om hun stem te laten
horen.

Gates vindt ook geen rust ten noorden van de grens in Canada. Het
Canadese volk heeft er genoeg van en roept ook op om Gates aan te
klagen wegens misdaden tegen de mensheid.

Gates vreest terecht het “besmettingseffect” van de rechtszaak tegen
hem in Nederland. De mensen in de wereld begrijpen dat hij een
wereldwijde bedreiging voor de mensheid is en als zodanig behandeld
moet worden.

Zoals Arno Von Kessel uitlegde, voerde Gates aan dat de rechter geen
jurisdictie over hem heeft. Maar vorige week op 16 oktober deed de
rechter uitspraak tegen Bill Gates.

Vanwege Gates’ werk met de WHO en het WEF in Nederland heeft de
rechtbank wel jurisdictie over hem en ze eisen dat hij persoonlijk
verschijnt om zichzelf te verdedigen.

De aanklacht tegen Gates en de cabal kan niet ernstiger zijn. De
Nederlanders begrijpen dat ze te maken hebben met een criminele
operatie die opzettelijk de bloedsomloop van de mensheid heeft
vergiftigd met als doel de wereldbevolking terug te dringen.

Gates kan niet weg blijven komen met zijn misdaden. De COVID-
pandemie was het omslagpunt. Als wij, de mensen, hem meer macht
laten krijgen door de Grote Reset, kunnen we er zeker van zijn dat hij het
in de toekomst nog erger zal doen.
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  Bill Gates vertelt G20-wereldleiders dat binnenkort
"Doodjury's" nodig zullen zijn

Hoe weten we dat? Omdat hij ons nu al over zijn plannen vertelt,
compleet met de verraderlijke grijns op zijn gezicht.

Hier bij de People’s Voice zijn we vastbesloten om door te gaan met het
ontmaskeren van de elite, maar we hebben jouw hulp nodig. Abonneer je
op het kanaal op Rumble en word lid van de People’s Voice Locals-
community om deel uit te maken van ons geweldige team en toegang te
krijgen tot exclusieve en ongecensureerde content. Ik hoop je daar te
zien.

Kijk:

Judge Orders Bill Gates To Stand Trial for 'Murdering Millions' viJudge Orders Bill Gates To Stand Trial for 'Murdering Millions' vi……
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Toparts onthult stijgend aantal
sterfgevallen door kanker:
“Gevaccineerden zijn aan het
sterven”
oktober 22, 2024

E en toparts waarschuwt dat Covid mRNA-
vaccins verantwoordelijk zijn voor de
explosieve stijging van het aantal

kankergevallen in de hele wereld.

Temidden van recente rapporten over exploderende kankercijfers
over de hele wereld, heeft een recente onthulling van een top
patholoog licht geworpen op het “fenomeen” dat veel mensen treft
die het COVID-19 vaccin hebben gekregen, schrijft Hunter Fielding.
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Onlangs doken er schokkende rapporten op die onthulden dat het
aantal gevallen van kanker bij jonge mensen met 79 procent is
gestegen, terwijl het aantal sterfgevallen met 28 procent is gestegen,
terwijl studies suggereren dat de trend tot 2030 met 31 procent zal
blijven stijgen.

Sinds de uitrol van het vaccin heeft bijna elk land ter wereld een
toename gezien van “agressieve kankers” bij mensen onder de 50
jaar.

Van deze landen heeft Australië het hoogste aantal kankerdiagnoses
gezien, met een percentage van 135 per 100.000 mensen.

Nieuw-Zeeland komt op de tweede plaats met 119 gevallen van
kanker bij mensen onder de 50 per 100.000 mensen.

De exploderende kankerpercentages zijn ook te zien in landen als
Japan en Zuid-Korea.

In de Verenigde Staten waren er 87 gevallen per 100.000 mensen
onder de 50 jaar, terwijl het Verenigd Koninkrijk 70,5 gevallen per
100.000 mensen zag.

Volgens een toppatholoog, Ivana Pavic, is de angstaanjagende
kankerexplosie te wijten aan het feit dat een groot deel van de
bevolking het COVID-19 vaccin heeft gekregen.

Pavic zei dat 65 procent van alle gevallen van carcinoom bij mensen
tussen de 15 en 59 jaar een of meer COVID-injecties kregen, met een
algemene vaccinatiegraad van 55 procent in dezelfde leeftijdsgroep.
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  Als het op vaccins aankomt, doet "aan" versus "met" er
opeens weer toe

Dit betekent dat gevaccineerden 52 procent meer kans hebben om
kanker te krijgen.

“Je verwacht niet dat er veel kwaadaardige ziekten worden
gediagnosticeerd in de leeftijdsgroep 15-55 jaar; je verwacht dat zulke
ziekten worden gediagnosticeerd in de leeftijdsgroep 64 jaar en
ouder.”

“Het is belangrijk om op te merken dat alle nieuw gediagnosticeerde
carcinomen in 2021 de prik kregen. In mijn ziekenhuis hadden we 780
nieuw gediagnosticeerde carcinomen in de leeftijdsgroep 55 jaar en
jonger, waarvan 560 één of meer prikken namen. Dit is dus 65% van
het totale aantal kankerdiagnoses die de prik namen.”

“Wat ik interessant vond, was dat bij 150 van deze mensen kanker
werd vastgesteld binnen zes maanden nadat ze de prik hadden
genomen,” merkte Pavic op, verwijzend naar de snelle “turbokankers”
die over de hele wereld uitbreken.

Onderzoeker Steve Kirsch, die met Pavic sprak, onthulde dat veel
andere artsen de “turbokankers” aan de kaak hebben gesteld en
voegde eraan toe dat het een “publiek geheim ‘ is onder zorgverleners
dat de kankerexplosie wordt behandeld als een ’gevaccineerd iets.”

“Hoewel de turbokankers in eerste instantie alleen lijken voor te
komen bij gevaccineerden, heb ik drie vrienden/kennissen in mijn
grotere kring van ongevaccineerden die zijn overleden aan vrij
plotselinge kanker,” zei Kirsch.
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“Niet allemaal zouden ze geclassificeerd worden als een turbo,
mogelijk, één was zeker een probleem met de twijfelachtige zorg van
een huisarts,” vervolgde hij, eraan toevoegend, ”Er is meer en meer
bewijs van analyse van levende bloedcellen dat nu het
ongevaccineerde bloed gelijkaardige insluitsels of uitgedaagde
bloedprofielen vertoont zoals aanvankelijk alleen gezien werd bij de
gevaccineerden.”

  Met een Freudiaanse verspreking onthult Bill Gates de

echte agenda

Eenvoudiger gezegd, niemand is veilig. Vaccin-shedding zorgt er ook
voor dat mensen die de prik vermeden hebben in de risicocategorie
vallen.

Een andere arts deed hier nog een schepje bovenop door te onthullen
dat ze een enorme toename van kanker zag bij ongevaccineerde
vrienden, hoewel deze vrienden zogenaamd “positief” testten voor het
“virus” of Delta- of Omicron-varianten.

“Ik blijf zeggen dat de aanmaak van gemanipuleerd spike-eiwit het
probleem is dat aangepakt MOET worden, omdat dat, IMHO, de
oorzaak is van bijna alle schade, of het nu gaat om kanker,
hartproblemen, auto-immuunziekten, etc.” voegde deze persoon eraan
toe.

“Mensen die de injecties hebben genomen hebben zeker een hogere
concentratie van spike omdat er blijkbaar geen mechanisme is voor
het lichaam om te stoppen met het aanmaken ervan, maar te veel
mensen die de injecties niet hebben genomen hebben ook te maken
met aanzienlijke gezondheidsproblemen.”
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Kijk:

Het nieuws komt slechts enkele weken nadat het Britse parlementslid
Andrew Bridgen onthulde dat een hoge minister hem vertelde dat hij
“snel aan kanker zou sterven” omdat hij de prik had gehad.

Bridgen zei dat de niet bij naam genoemde minister hem vertelde dat
hij “snel aan kanker zou sterven” omdat hij het vaccin had genomen.

“Je kunt zeggen wat je wilt,” zei de minister tegen Bridgen. “Het
maakt niet uit. Je bent gevaccineerd. Je zult snel dood zijn aan
kanker.”

Kijk:

0:02 / 31:58
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700 Miljoen mensen kunnen
sterven als gevolg van COVID-19
injecties
juli 16, 2022

Z owel de COVID-19 injecties van Pfizer als
die van Moderna bevatten nucleïnezuur-
sequenties die niet in de natuur voorkomen

en die nog nooit eerder in het menselijk lichaam zijn
ingebracht. Dit komt neer op een gentechnologisch
experiment dat niet door middel van dierproeven of
klinische proeven is gegaan, schrijft
Tapnewswire.com.

Er sterven echter al mensen aan de injecties en, zo stelt Martin, “er
zullen er nog veel meer volgen” door problemen als bloedstolsels,

© Freepik / BillionPhotos
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schade aan hart en bloedvaten en problemen met de lever-, nier-
en longfunctie.

Men verwacht ook een stortvloed van gevallen van voortplanting en
kanker in verband met de injecties. “Feit is dat een enorm aantal
mensen die geïnjecteerd zijn, nu al het zaad van hun eigen
ondergang in zich dragen,” zei Martin. Wat betreft het aantal
mensen dat kan sterven, denkt Martin dat de aantallen reeds in
2011 aan het licht gekomen kunnen zijn, toen de
Wereldgezondheidsorganisatie hun “decennium van vaccinatie”
aankondigde:

“Op basis van hun eigen schatting van 2011, en … dit is een
huiveringwekkende schatting, maar we moeten het gewoon naar
buiten brengen … Toen de Bill and Melinda Gates Foundation, het
Chinese CDC, de Jeremy Farrar Wellcome Trust en anderen in 2011
The Decade of Vaccination publiceerden voor de
Wereldgezondheidsorganisatie, was hun verklaarde doelstelling een
bevolkingsvermindering van 15% van de wereldbevolking.

Zet dat eens in perspectief, dat zijn ongeveer 700 miljoen doden …
en dat zou de deelname van de V.S. daaraan zeker als pro rata van
de geïnjecteerde bevolking ergens tussen de 75 en 100 miljoen
mensen plaatsen.”

Op de vraag in welk tijdsbestek deze mensen kunnen sterven,
suggereerde Martin “dat er een heleboel economische redenen zijn
waarom bepaalde mensen hopen dat het tussen nu en 2028 is.” Dit
komt door “een kleine hapering aan de horizon” – de verwachte
illiquiditeit van de Sociale Zekerheid, Medicare en Medicaid
programma’s tegen 2028.
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“Dus hoe minder mensen sociale zekerheid, Medicare en Medicaid
ontvangen, hoe beter. Niet verwonderlijk, het is waarschijnlijk een
van de beweegredenen die geleid hebben tot de aanbeveling dat
mensen boven de 65 jaar de eersten waren die geïnjecteerd
werden. Andere bevolkingsgroepen die risico lopen zijn verzorgers,
waaronder zorgverleners, en anderen in de beroepsbevolking die
gedwongen werden geïnjecteerd te worden, zoals piloten.

Hoe komt het dat er plotseling 700 vluchten per dag geannuleerd
worden omdat de luchtvaartmaatschappijen zogenaamd geen
piloten hebben? … het vuile geheim … is dat er een heleboel
piloten zijn die microvasculaire problemen en stollingsproblemen
hebben, en dat houdt hen uit de cockpit, wat een goede plaats is
om ze niet te hebben als ze een stolsel gaan afwerpen voor een
beroerte of een hartaanval.

Maar het probleem is dat wij precies hetzelfde verschijnsel in de
gezondheidszorg gaan zien, en op een veel grotere schaal, wat
betekent dat wij nu, naast het probleem van de eigenlijke
morbiditeit en mortaliteit, dat wil zeggen mensen die ziek worden
en mensen die sterven.

Wij hebben dat eigenlijk gericht op de gezondheidszorg in het
algemeen, wat betekent dat wij dokters en verpleegsters gaan
krijgen die tussen de zieken en de doden gaan liggen. En dat
betekent dat de zieken en de stervenden ook geen zorg krijgen,”
zei Martin.

  "Corona-sterfgevallen": Onthullende cijfers uit Groot-

Brittannië
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Waarom COVID-prikken uw DNA kunnen veranderen

In de media en door volksgezondheidsfunctionarissen is benadrukt
dat de COVID-19 injecties het DNA niet veranderen. Martin vestigt
echter de aandacht op een weinig bekende subsidie van de
National Science Foundation, bekend onder de naam Darwinian
chemical systems, waarbij onderzoek werd gedaan om mRNA in
doelgerichte genomen in te brengen. Volgens Martin:

“Moderna is begonnen … op de rug van een 10-jarige subsidie van
de National Science Foundation. En die subsidie heette Darwinian
chemical systems … het project waaruit het bedrijf Moderna is
ontstaan, was een project waarbij men specifiek uitzocht hoe men
mRNA in het genoom kon krijgen van het doelwit waar men op uit
was.

Dat kon een eencellig organisme zijn, het kon een meercellig
organisme zijn of het kon een mens zijn. En het is een feit dat
Moderna begonnen is omdat het bewezen had dat mRNA
getransfecteerd kan worden en zichzelf in het menselijk genoom
kan schrijven.”

Het is volkomen onbekend wat de korte- of langetermijneffecten
zullen zijn van het spike-eiwitanalogon dat in de mensen zit die
COVID-19 injecties hebben gekregen. Maar wat de verandering van
het genoom betreft, stelt Martin dat uit de gegevens blijkt dat
mRNA het vermogen heeft om zich in het DNA van de mens te
schrijven, en “als zodanig zullen de langetermijneffecten niet louter
symptomatisch zijn. De langetermijngevolgen zullen zijn dat het
menselijk genoom van geïnjecteerde personen veranderd zal
worden.”
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Bedrog heft het aansprakelijkheidsschild van Big Pharma
op

De miltvuuraanslag van 2001, die voortkwam uit medisch en
defensie-onderzoek, heeft geleid tot de goedkeuring van de PREP
Act, die de aansprakelijkheid van de fabrikanten voor medische
tegenmaatregelen in noodgevallen opheft.

  Twijfel je over de maskerade? Hier is het bewijs! Word

wakker! 

Dit betekent dat, zolang de VS in een noodtoestand verkeert,
dingen als COVID-19 “vaccins” zijn toegestaan onder een
vergunning voor noodgebruik. En zolang de vergunning voor
noodgebruik van kracht is, zijn de makers van deze experimentele
gentherapieën niet financieel aansprakelijk voor eventuele schade
die door het gebruik ervan ontstaat.

Dat wil zeggen, op voorwaarde dat het “vaccins” zijn. Als deze
injecties GEEN vaccins zijn, dan valt het aansprakelijkheidsschild
weg, want er is geen aansprakelijkheidsschild voor een medische
noodmaatregel die gentherapie is. Verder zullen rechtszaken die
kunnen aantonen dat de bedrijven fraude gepleegd hebben, ook
het aansprakelijkheidsschild teniet doen. Martin verklaart:

“Een van de handige dingen van de PREP Act is dat het
immuniteitsschild tegen aansprakelijkheid eigenlijk maar zo goed is
als de afwezigheid van fraude. Want als er fraude is gepleegd bij de
afkondiging van de gebeurtenissen, die geleid hebben tot een
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vergunning voor noodgebruik, dan wordt het hele immuniteitsschild
weggevaagd.

De reden waarom het dus zo belangrijk is dat gesprekken zoals wij
die nu voeren, ook echt bevorderd en vooruit geholpen worden, is
dat de farmaceutische bedrijven – en dat geldt ook voor Pfizer en
Moderna en J&J – weten dat zij fraude plegen. Het mooie daarvan
is, dat wanneer die fraude wordt vastgesteld, 100% van de
aansprakelijkheid naar hen terugvloeit.

… wanneer er fraude aan ten grondslag lag, dan hebben wij
eigenlijk nog een aantal andere rechtsmiddelen waarmee u die
sluier kunt doorprikken. Dus uiteindelijk is er geen twijfel … en het
is heel duidelijk op grond van de huidige mortaliteits- en
morbiditeitsgegevens dat, als het gaat om biologische wapens en
bioterreur, op elke aanklacht een boete staat van $100 miljoen. Dat
is wat het federale statuut ons geeft.

De straf voor binnenlands terrorisme van bedrijven, wanneer je per
telling $100 miljoen per keer aan aansprakelijkheid hebt – dat is
een existentiële bedreiging die een bedrijf als Pfizer of een bedrijf
als Moderna uit het bestaan haalt. En dat is waar wij ons elke dag
voor inzetten.”

Als u de voortgang wilt volgen van de lopende rechtszaken die de
waarheid aan het licht willen brengen – dat een criminele
organisatie de controle over de wereldbevolking probeert te
verkrijgen via de creatie van gepatenteerde biowapens die als
nieuwe virussen en injecties op de markt worden gebracht – dan
kunt u alle details vinden op ProsecuteNow.io, een website die door
Martin en collega’s is samengesteld.
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Australische begrafenisondernemer
waarschuwt voor ‘angstaanjagende’
700% stijging van sterfgevallen in
gevaccineerde gebieden
oktober 16, 2024

V olledig gevaccineerde Australische steden
hebben volgens een Australische
begrafenisondernemer te maken met een

700% piek in het aantal sterfgevallen sinds de uitrol
van het Covid-vaccin.

De buitengewone stijging in het aantal sterfgevallen heeft ertoe geleid
dat veel steden faciliteiten voor de opslag van gekoelde lichamen
hebben gebouwd om de lichamen van de gevaccineerden te kunnen
verwerken, schrijft Baxter Dmitry.

© Freepik
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Op 11 oktober werd er een speciale raadsvergadering gehouden in Port
Hedland, West-Australië, waar raadslid Adrian McRae de urgentie van
de bijeenkomst uiteenzette.

“Mijn eigen bedrijf, GDTK, hier in Hedland, is net klaar met de bouw
van een opslagplaats voor gekoelde lichamen hier in Wedgefield [een
industriegebied ten noorden van Port Hedland]. Sinds wanneer heeft
Port Hedland extra opslagfaciliteiten voor koelwagens nodig?

Ik sprak met de bedrijfseigenaren voor wie we het bouwden, [een]
plaatselijke begrafenisondernemer. Ze vertelden me dat ze in 2020, op
het hoogtepunt van de covid, gemiddeld één begrafenis per week
deden – één. Sinds de uitrol van de injectie doen ze meer dan één
begrafenis per dag.

Dat is bijna een verzevenvoudiging. Het is beangstigend.”

WEST-AUSTRALIAN COUNCIL BESPREEKT 700% TOENAME
VAN LOKALE BEGRAFENISSEN SINDS DE UITROL VAN COVID-
VACCINS….
Vorige week stemde een lokale raad in West-Australië (Port
Hedland) voor het eerst in de geschiedenis voor een

INTREKKING VAN MRNA COVID VACCINES in Australië

Dit fragment van de vergadering deelt een lokale…
pic.twitter.com/LZ7oZGECDS

–NZ en de MRNA (@HopeRising19) 14 oktober 2024

Tijdens de speciale vergadering werd een motie aangenomen die
aandringt op de onmiddellijke opschorting van de COVID-19 vaccins
van Pfizer en Moderna.
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  Als internationale processen beginnen tegen de globalisten,
zal een terugkeer naar publieke executies dan nodig zijn?

De motie, ingediend door de raadsleden Adrian McRae, Lorraine Butson
en Camilo Blanco, werd met 5-2 goedgekeurd.

De beslissing van de raad werd ingegeven door bevindingen van Dr.
David Speicher, een Canadese moleculaire viroloog en epidemioloog,
die zijn bezorgdheid uitsprak over de ontdekking van SV40 (Simian
Virus 40) DNA-sequenties in de vaccins van Pfizer en Moderna.

Volgens Dr. Speicher is SV40 een virus dat eerder in verband werd
gebracht met kankerrisico’s en dat voor het eerst werd geïdentificeerd
in besmette poliovaccins in de jaren 1950 en 1960.

De aanwezigheid van SV40 DNA in de huidige COVID-19 vaccins, zo
stelde hij, maakt onmiddellijke voorzorgsmaatregelen noodzakelijk.

De motie van de raad riep niet alleen op tot opschorting van de
vaccins, maar vroeg ook om verschillende vervolgacties:

Een brief aan de premier van Australië, waarin wordt aangedrongen
op de onmiddellijke stopzetting van de vaccins van Pfizer en
Moderna.

Een kennisgeving aan alle gezondheidszorgbeoefenaars in Port
Hedland om patiënten te informeren over de vermeende
vaccinbesmetting en ervoor te zorgen dat zij geïnformeerde
toestemming krijgen voor vaccinatie.

Een verzoek aan andere lokale overheden in West-Australië om
soortgelijke acties te ondernemen op basis van deze bevindingen.
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De raad gaf zijn directeur ook de opdracht om brieven te sturen naar
Amber-Jade Sanderson, de minister van Volksgezondheid van West-
Australië, en Mark Butler, de minister van Volksgezondheid van het
Gemenebest, met het verzoek om een publieke reactie op de
beweringen van Dr. Speicher.

Het federale parlementslid Russell Broadbent steunde de bevindingen
van Dr. Speicher door middel van brieven aan de raad, waardoor de
bezorgdheid die tijdens de vergadering werd geuit nog groter werd.

  Dr. Rima Laibow: "De Grote Zuivering van de Nutteloze

Eters": Het verhaal gebeurde in 2002

Niet alle ambtenaren deelden echter het gevoel van urgentie van de
raad. De premier van West-Australië, Roger Cook, bekritiseerde de
motie en beschuldigde de raad van het verspreiden van
“ongeverifieerde beweringen.”
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De waarheid over de smerige
orgaanhandel in Oekraïne
18/10/2024

artikelen

0

De afgelopen dagen hebben verschillende hoge Russische
functionarissen Oekraïne ervan beschuldigd betrokken te zijn bij de
illegale handel in menselijke organen. Dit soort beschuldigingen zijn
niet nieuw. Sinds het begin van de Donbass-oorlog zijn er talloze
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meldingen geweest van orgaanverwijdering bij dode soldaten,
schrijft Vladislav Sankin. Maar in hoeverre zijn ze geloofwaardig ?

Verschillende Russische vertegenwoordigers brengen steeds vaker de
kwestie van de illegale orgaanhandel in Oekraïne aan de orde. Ze
werpen licht op verschillende aspecten van het probleem. Organen
van Oekraïense soldaten worden in het geheim verwijderd voor
transplantatie, zei Nikolaj Patroesjev, hoofd van de Russische
Veiligheidsraad, eind juli en eerder in april. Oekraïne staat op de eerste
plaats in de wereld op de markt voor illegale orgaanhandel, schreef
vice-doemavoorzitter Anna Kuznetsova. En woordvoerster van het
Russische ministerie van Buitenlandse Zaken, Maria Zakharova,
beschuldigde onlangs  in een artikel rechtstreeks de Oekraïense
regering van betrokkenheid bij de handel in menselijke organen.

Het is niet ongebruikelijk dat de ene partij bij een con�ict de andere
beschuldigt van al het kwaad in de wereld. Het is dus denkbaar dat de
Russische kant dergelijke internetgeruchten ook simpelweg gebruikt
en doelbewust valse verhalen verspreidt voor propagandadoeleinden,
zoals  aan de andere kant vaak het geval was en is. Laten we daarom
eens nader bekijken wat er tot nu toe bekend is gemaakt over het
onderwerp illegale orgaanhandel in Oekraïne.

Het eerste grote verhaal over de activiteit van orgaanhandelaars,
‘zwarte transplantatielogen’ genoemd, in de context van een
gewapend con�ict in Oekraïne,  verscheen in december 2015 op
internet. Naar dit rapport wordt vandaag de dag nog steeds steeds
opnieuw verwezen. De man, die alleen van achteren voor de camera
verscheen als ontsnapte medewerker van de Oekraïense geheime
dienst SBU, beschreef in een negen minuten durende video een
gruwelijk verhaal over illegale orgaanroofoperaties waar hij zelf

https://www.anonymousnews.org/international/ersatzteillager-mensch-organhandel-ukraine/
https://freedert.online/kurzclips/video/176759-patruschew-ukrainische-soldaten-werden-als-organspender-missbraucht/
https://rg.ru/2023/07/23/anna-kuznecova-ukraina-strana-nomer-1-na-chernom-rynke-organov.html
https://rg.ru/2023/08/06/potroshiteli.html
https://freedert.online/meinung/142723-wenn-es-gegen-russen-geht-spielt-wahrheitspruefung-keine-rolle/
https://yandex.ru/video/preview/6342450386817256235
https://inosmi.ru/20230405/chernye-transplantologi-261933282.html
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toezicht op zou hebben gehouden. De organen werden begin 2015
afgenomen van de omgekomen soldaten van het Oekraïense leger
tijdens de gevechten om Debaltsevo, waarna ze als vermist werden
opgegeven. Hun lichamen zouden zijn afgevoerd en begraven op
verschillende geheime locaties.

Ook burgers die bij artillerievuur omkwamen of ernstig gewond
raakten, zouden het slachtoffer zijn geworden van dergelijke
interventies. Werknemers van een Amerikaans militair bedrijf en
andere buitenlanders zouden voor dit doel Oekraïne zijn
binnengekomen. De organen zouden naar klanten in het buitenland
gaan. Ook de ex-president van Georgië, Mikheil Saakasjvili, en zijn
vrouw Sandra Roelofs waren bij deze transacties betrokken, zei hij. Op
verzoek van de Amerikaanse staatsomroep Radio Liberty ontkende de
SBU deze beschuldigingen. Er was later geen verdere informatie over
de overloper, noch over de details van zijn onthullingen, bijvoorbeeld
de precieze locatie van de begraafplaatsen van vermeende
slachtoffers, wat duidt op een mogelijke vervalsing.

Sinds het begin van de Russische militaire operatie zijn er echter
steeds meer berichten over de activiteiten van dergelijke zwarte
transplantatielogen in het oorlogsgebied. De persvoorlichter van de
Volksmilitie van Loegansk, Andrei Marochko, merkte in juli vorig jaar in
de livestream van een  RT-programma  op dat zwarte
transplantatielogen sinds 2014 in de gelederen van de Oekraïense
troepen opereren. Dienovereenkomstig verdienden niet alleen mensen
uit het Oekraïense leger, maar ook de militair-civiele regeringen in de
voormalige Oekraïense regio’s Loegansk en Donetsk geld aan de
orgaanhandel.

https://vk.com/video-213182712_456244095
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Hij zei ook dat het in 2014 nog steeds mogelijk was om de lichamen
van mensen te vinden waarvan de organen waren verwijderd, terwijl
zwarte chirurgen ze tegenwoordig zorgvuldig verwijderen, onder meer
door gebruik te maken van mobiele crematoria of de stoffelijke resten
tot ontplo�ng te brengen met explosieven.

Een soortgelijk rapport verscheen in mei in RIA Novosti: Medewerkers
van de Oekraïense Staatsdienst voor Rampengeneeskunde, die deel
uitmaakt van het Oekraïense Ministerie van Volksgezondheid,
verwijderden in het geheim organen uit de lichamen van Oekraïense
soldaten. Dit werd verklaard door een vertegenwoordiger van de
Russische veiligheidsdiensten, onder verwijzing naar een bron in een
militair hospitaal in het door Oekraïne gecontroleerde deel van de
Kherson-regio.

Het personeel van de rampengeneeskunde hield de aankomst van
ernstig gewonde en dode soldaten in de gaten “om noodzakelijke
interne organen te verwijderen”, aldus de bron. De publicatie schrijft
dat de lichamen van de Oekraïense strijders na de chirurgische
ingreep in het crematorium van het ziekenhuis zullen worden
verbrand. Tegelijkertijd ontvangen de nabestaanden certi�caten over
de vermiste personen.

In mei verscheen er ook een video op internet die verder materiaal
opleverde voor speculatie over het werk van “zwarte chirurgen”.
De scène, die slechts ruim twintig seconden duurt,   toont de volgende
scène vanuit het perspectief van een Go-Pro-camera: Een Oekraïense
soldaat betreedt eerst de voorkamer van een geïmproviseerd
veldhospitaal op zoek naar zijn kameraad met de bijnaam “Skif”. Aan
de linkerkant loopt iemand in camou�age-uniform langs hem heen
richting de uitgang, en rechtsonder ligt een voorwerp gewikkeld in een

https://ria.ru/20230523/organy-1873527743.html
https://www.youtube.com/watch?v=7ZN25VyICj8&t=8s
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deken, waarschijnlijk een menselijk lichaam op basis van zijn lengte
en vorm. Voor de ingang van een ander tentgedeelte staat een
bewaker, maar hij is bezig met zijn smartphone en houdt de soldaat
met de camera op zijn helm niet tegen.

In het bewaakte compartiment van de tent vangt hij een glimp op van
drie artsen tijdens een operatie. ‘Is Skif bij je?’ vraagt   de soldaat. Een
van de artsen houdt iets in zijn hand dat qua grootte een menselijk
orgaan zou kunnen zijn. “Je mag hier niet zijn, eruit, eruit”, roept hij
hysterisch en geïrriteerd in het Duits, waarop de bewaker de indringer
met fysiek geweld de tent uit dwingt. Tijdens hun uitwisseling spreken
beiden “Surshik”, een informeel Russisch-Oekraïens dialect.

Er is geen 100% zekerheid dat deze korte scène niet nep kan zijn. De
video moet echter, net als andere soortgelijke inhoud op internet, met
uiterste voorzichtigheid worden bekeken. De wijzigingen in de
Oekraïense wetgeving die “tijdig van kracht zijn geworden”, waarnaar
Maria Zakharova ook verwijst in haar artikel, zouden meer informatie
over dit onderwerp kunnen opleveren dan dergelijke video’s.

Sinds kort is volgens de Oekraïense transplantatiewet het verwijderen
van organen bij soldaten niet ver van de frontlinie niet langer strafbaar
– mits slechts enkele formaliteiten in acht worden genomen. De
transplantatieprocedure werd kort voor het begin van de Russische
militaire operatie (in december 2021) aanzienlijk eenvoudiger
gemaakt, wat destijds in Oekraïne werd bekritiseerd. “Dode lichamen
worden nu in stukken gehakt om organen te oogsten,”schreef het
portaal Strana.

Zo werd de verplichting om een   persoonlijke afwijzing of toestemming
voor postume orgaandonatie notarieel vast te leggen afgeschaft. Een

https://strana.today/news/367380-kak-v-ukraine-perepisali-zakon-o-transplantatsii-i-chto-on-menjaet-dlja-ukraintsev.html
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persoon kan schriftelijk of zelfs elektronisch toestemming geven aan
de transplantatiecoördinator, zonder notariële bekrachtiging. “Dit zou
een maas in de wet kunnen worden voor allerlei soorten
orgaanfraude”, aldus een   advocaat die door Strana werd
geïnterviewd.

Bovendien is de bepaling geschrapt die de verwijdering van organen
van een overleden donor verbiedt zonder schriftelijke toestemming.
Dus het zogenaamde fundamentele ‘vermoeden van toestemming’ is
nu van toepassing: als een persoon tijdens zijn leven niet uitdrukkelijk
heeft verklaard dat hij tegen orgaandonatie is, kunnen organen
postuum worden verwijderd. De media merken op dat een van de
auteurs van deze wet, voorzitter van de Verchovna Rada-commissie
voor volksgezondheid, medische zorg en ziekteverzekering Mikhail
Radutsky, destijds de eigenaar was van het grootste netwerk van
privéklinieken in Oekraïne.

Orgaantransplantatie is een veelbelovende medische procedure die
veel levens kan redden, dus op zichzelf is het een heel goede zaak.
Maar vanwege de lange wachttijden voor mensen in nood, juridische
moeilijkheden bij het verwijderen van organen en de hoge kosten,
heeft zich een mondiaal genetwerkte zwarte markt voor illegale
orgaanhandel ontwikkeld. Dit blijkt uit het voorbeeld van een statistiek
waar de Amerikaanse journalist Clayton Morris  in een podcast de
aandacht op vestigt: In een van de Amerikaanse staten, Oregon, wordt

L e e s  m e e r

Gelegaliseerde verkoop van kinderen voor
"reserveonderdelen" en Oekraïense justitie:
Waarom heeft de rechtbank Transkarpatische
kinderhandelaar vrijgelaten ?

https://www.youtube.com/watch?v=tJZjLhkJ9ig
https://dissident.one/gelegaliseerde-verkoop-van-kinderen-voor-reserveonderdelen-en-oekraiense-justitie-waarom-heeft-de-rechtbank-transkarpatische-kinderhandelaar-vrijgelaten
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ongeveer tien procent van alle orgaantransplantaties uitgevoerd via
illegale bedrijven.

In het harde dagelijkse leven van de oorlog aan het front zouden, zelfs
met een bescheiden hoeveelheid criminele energie, vervelende
formaliteiten zoals het melden van hersendood, het op de hoogte
stellen van familieleden, enz. achterwege kunnen blijven – dus dit is
meer dan mogelijk in het Oekraïense leger, dat al wordt geplaagd door
corruptie. Het  enorme aantal vermisten is een andere indirecte
indicatie.

Lang voordat de crisis in Oekraïne begon, werd het land, met zijn
uiterst genereuze wetgeving met betrekking tot de activiteiten van
buitenlandse organisaties, beschouwd als een terrein voor corruptie
en juridische grijze gebieden die ook mensenhandel mogelijk
maakten. Dit probleem wordt zelfs regelmatig besproken in de
westerse pers en in Amerikaanse overheidsrapporten. Vaak zijn het
dezelfde internationale netwerken die zich bezighouden met
prostitutie, mensenhandel, kindermisbruik en orgaanhandel. Er
bestaat meer dan alleen een redelijk vermoeden dat dergelijke bendes
momenteel bijzonder actief zijn in Oekraïne.

Tegen de achtergrond van dergelijke rapporten verdient het volgende
wetsontwerp bijzondere aandacht. Het zou nu het gebruik van
organen voor transplantatiedoeleinden moeten verbieden bij
Oekraïners die zijn omgekomen bij vijandelijkheden of door de politie.
De tekst van het wetsvoorstel werd op 14 juli gepubliceerd op de
website van het Oekraïense parlement.

De rechtvaardiging voor dit wetsvoorstel stelt dat het verbod moet
worden ingevoerd om mogelijk misbruik en manipulatie in de
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informatieruimte te voorkomen, met name de verspreiding van valse
informatie en vijandige propaganda.

Volgens de hoofdtransplantatiearts van Rusland kan de aanneming
van het wetsvoorstel worden gezien als een erkenning van het feit dat
in Oekraïne daadwerkelijk illegale orgaanoogst van strijders heeft
plaatsgevonden. “De goedkeuring van de wet is een indirect bewijs dat
de staat het feit van dergelijke misdaden erkent”, zei de senior
transplantatiespecialist van het Russische ministerie van
Volksgezondheid, academicus van de Russische Academie van
Wetenschappen, professor Sergei Gauthier, in een commentaar voor
internetportaal Regnum.

Zoals de professor uitlegde, wordt elke soldaat die overlijdt aan een
schotwond of ander letsel onderworpen aan een forensisch medisch
onderzoek, wat op zichzelf de mogelijkheid van orgaanverwijdering
voor transplantatie uitsluit. Volgens Gauthier toont het oogsten van
organen van overleden Oekraïens militair personeel de corruptie aan
die de ontwikkeling van ‘zwarte’ transplantatiegeneeskunde
aanmoedigt.

“Ik kan zeggen dat het verwijderen van organen en de daaropvolgende
transplantatie ervan naar de ontvanger technisch mogelijk is, maar het
uitvoeren van dergelijke acties is een oorlogsmisdaad”, besluit
Gauthier.

Als u de artikelen van Dissident.one waardeert, kunt u HIER een
donatie doen om de site in de lucht te houden.
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